



## Verslag vergadering ParochieComité Obbicht d.d. 27 september 2021 ten huize van Jan Hermans

Aanwezig : Ben Haerkens, Jan Hermans, Lion Demarteau en Jac. Lemmens

### 1. Opening en vaststellen agenda

Ben Haerkens opent de vergadering met een woord van welkom. De agenda wordt niet gewijzigd.

### 2. - Verslag vergadering 5 juli 2021

N.a.v. dit verslag : Jan Hermans vraagt of er ook aan de kant van de Bornerweg tegen het onkruid is gespoten. Lion antwoordt dat dit niet is gebeurd, maar daar zal op een later moment nog actie worden ondernomen.

Er worden verder geen op- of aanmerkingen op het verslag gemaakt.

### 3. Binnengekomen en uitgaande stukken

#### Binnengekomen stukken

- Stukken notaris Landgraaf inzake opmaken akte erfdiensbaaerheid met Enexis.

#### Uitgaande stukken

- N.v.t.

### 4. Stand van zaken 5G installatie

Op de eerste dag van de aanleg van de 5G installatie zijn al vragen gesteld over wat er in of aan de toren gebeurde. O.a. van inwoners alsook door de gemeente Sittard-Geleen. In voorkomende gevallen wordt verwezen naar KPN, de huurder van de kerktoren.

In de toren is het nu lekker warm. Dit komt ongetwijfeld over de aanwezige installaties.

Peter de Bruyn heeft ons goed geholpen.

Jan Hermans vraagt om een nieuw slot in de deur van de toren. Hier zal naar worden bekeken.

Lion heeft een lijstje opgesteld van zaken die afgewerkt zijn of nog afwerking behoeven.

- Bedrag van de reparatie van het toren uurwerkverlichting is totaal € 5.579,50.
- Nog open staan:
- Afstellen en in bedrijfsneming van de rookuitstoot-meting, dit gaat door Comfort as. vrijdag gebeuren.
- Motorspuit is aangeschaft.
- Uurwerkverlichting, hierover is wel wat discussie geweest met Eijsbouts. Het betrof hier het gebruik van de hoogwerker. Dit is uiteindelijk goed gekomen. Kosten van het gebruik van de hoogwerker zullen redelijk zijn.
- Schoonmaken kerkdak.
- Klokverlichting. Men vindt dat de klok erg laat pas inschakelt. Jan Hermans zegt dat dit ingesteld is volgens het zomer- en winterprogramma.
- Kerkdak is door Jan van Sloun en Lion bekeken en schoongemaakt. Het dak is nog goed in orde.

Jan Hermans merkt op dat er mogelijk ongedierte huist tussen het plafond en het dak van het zaaltje en sacristie. Er zal dan ergens vergif geplaatst worden.

#### **5. Stand van zaken onkruidbestrijding – begraafplaats en rondom kerk**

Ben merkt op dat de toestand van het kerkhof aanzienlijk verbeterd is. Dit wordt door Jan Hermans bevestigd. Dit heeft veel moeite gekost. Met veel dank aan Jos Wenmeckers voor diens belangeloze inzet. We hebben allen best wel wat mee gekregen over vragen en opmerkingen van inwoners.

Vervolgens wordt de offerte voor de aanpassing van het oude kerkhof besproken. De offerte van Vonken zit ruim boven de € 5.000,- Deze is te hoog bevonden.

Vervolgens is contact geweest met Michael Didden. Deze heeft een bedrag van € 3.000,- gevraagd voor het aanbrengen van schone grond. Er wordt lang stil gestaan bij de kosten en het verwerken van de grond.

Na enige discussie wordt besloten om toch met Didden in zee te gaan. Hij zal deze week moeten reageren. Zo ja dan is het belangrijk is dat deze zich houdt aan de gemaakte afspraken. Zo niet, dan krijgt Vonken de opdracht. Lion wil graag dat dit punt vóór de Allerzielenviering op 24 oktober is afgewerkt. Hij zal dit nauwgezet moeten blijven volgen.

#### **6. Vervolg toekomst kerkgebouw**

Ben informeert het PC over de plannen van het kernbestuur van Concordia. Men is voornemens om in het kader van het komende Wereld Muziek Concours in Kerkrade als voorbereiding hierop, een aantal activiteiten te organiseren waarbij ons kerkgebouw een belangrijke rol zal spelen. Bv. een aantal vooraf-concerten met andere deelnemende verenigingen. Men zal ook nog hierover in gesprek gaan met het gemeentebestuur en het WMC. Concordia is e.e.a. aan het voorbereiden.

Ben heeft wel gesteld dat de eredienst niet in het gedrang mag komen.

Als dit alles positief uitpakt, kan dit een signaal zijn voor het oppakken van onze plannen voor het medegebruik van ons kerkgebouw.

Bridge clubs gefuseerd. Deze clubs zijn nu gehuisvest in de voormalige Gemmakerk in Sanderbout. Daar is bv het plafond verlaagd en goede verlichting aangebracht. Ben geeft hiermee aan dat er met kerkgebouwen best wel mogelijkheden zijn in het kader van multifunctioneel gebruik.

Jan vraagt vervolgens hoe we met onze plannen doorgaan. Ben stelt voor om eerst het plan van Concordia af te wachten en daarna.

Lion refereert ook aan de actualiteit m.b.t. Kerkervisie.

#### **7. Openstelling kerkgebouw**

#### **8. Informatie vanuit federatiebestuur (FB)**

In de eerstkomende vergadering het zal functioneren van het federatiebestuur besproken worden.

Ben stelt hierop voor om in onze eigen PC-vergadering dit punt op volgende agenda te zetten.

#### **9. Actiepuntenlijst, activiteitenkalender en besluitenlijst**

Betreffende lijsten worden op hun actualiteit bekeken en daar waar nodig aangepast.

#### **Actiepuntenlijst**

Het jaarlijks etentje was gepland op 12 augustus j.l. Door vakantie van pastoor is dit niet doorgegaan. Ben stuurt opnieuw een datumprikker voor een woensdag na de mis.

#### **Activiteitenkalender**

Geen bijzonderheden.

## Besluitenlijst

Geen bijzonderheden.

### 10. Rondvraag

**Jan Hermans** meldt dat een rechthebbende heeft verzocht voor een tussentijdse ruiming van een dubbelbreed graf . Zij wil niet wachten tot de gezamenlijk ruiming in het voorjaar.

Jan zal nogmaals contact met haar opnemen. De meerkosten zullen voor haar rekening komen. Er zal bij fa. Vonken geïnformeerd worden wat deze tussentijdse ruiming moet kosten.

Jan Hermans vraagt om een nieuw slot in de deur van de toren. Hier zal naar worden bekeken. Het huidige slot is verouderd, men kan de deur eenvoudig openen.

**Lion Demarteau** zegt dat hij een actuele lijst van het sleutelbestand van de kerk wil maken.

Hiervoor wil hij graag van de aanwezigen weten wie er in het bezit is van een of meer sleutels van de kerk en de toren. Vervolgens wordt tijdens deze rondvraag een inventarisatie gemaakt.

Voor de toren zal een gecertificeerde cilinder aangebracht worden alsook anti-inbraakstrippen. Lion neemt dit mee in zijn actielijst.

Lion kreeg een discussie met de kerkhofploeg over de onkruidbestrijding. Iedereen heeft dit probleem. In een Belgische krant werd de suggestie gedaan om er een natuurkerkhof van te maken. Dit idee wordt niet omarmd. Een tussenoplossing is het inzaaien van het rechter gedeelte van het oude kerkhof. Bij ons is de onderlinge afstand tussen de graven erg klein. Men kan daar met een maaimachine niet tussen komen.

Vervolgens vraagt Lion waarom we nieuwe begravingen niet op vrije plekken doen. Afspraak : op het oude gedeelte worden links en rechts voortaan geen graven gemaakt.

**Ben Haerkens** vraagt om een actuele vrijwilligerslijst. Jan Hermans zal dit z.s.m. bekijken.

### 11. Sluiting

Niets meer aan de orde zijnde sluit Ben Haerkens om 16:40 uur de vergadering en wenst allen nog een prettige dag.

Volgende vergadering : maandag 25 oktober 2021 : **Jac. Lemmens**. Aanvang 14.30 uur.

Goedkeuring verslag :

Ben Haerkens

Jan Hermans

Jac. Lemmens

Lion Demarteau

-----

-----

-----

-----

### Vergaderdatums 2021:

~~18 januari — Ben Haerkens (MEET)~~

~~5 juli — Ben Haerkens~~

~~1 maart — Jan Hermans (MEET)~~

~~27 september — Jan Hermans~~

~~12 april — Jac. Lemmens (MEET)~~

~~25 oktober — Jac. Lemmens~~

~~25 mei (di) — Parochiezaaltje (Lion)~~

~~6 december — Lion Demarteau~~